
 

       Protokół Nr 35/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 26 stycznia 2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1145

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 stycznia  2010 r. 
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2009 .Analiza remontów oraz   
   doposaŜenia szkól gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2009 
   Opinia Komisji na sesję 
5.Sprawy róŜne    
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  34/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej :
- projekt uchwały Nr XXXIV/268/10  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy 
  dzierŜawy na okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
  przetargu na  dzierŜawę – komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie ,
-projekt uchwały Nr XXXIV/269/10  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy na
  okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę – 
  komisja   zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie  ,
-projekt uchwały Nr XXXIV/270/10 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości 
 Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe plan odnowy został uchwalony na zebraniu wiejskim i takie są
propozycje mieszkańców .Na posiedzeniu  komisji gospodarki dyskutowano nad kontrowersyjnym 
zapisem  punkt 1 priorytetu II tj. „ Kompleksowy remont starej sali gimnastycznej i umiejscowienia
w  niej  siłowni  wiejskiej  oraz  połączonej  z  kawiarenką  internetową  .zagospodarowanie  terenu
przyległego (  Plac zabaw ,  wymiana nawierzchni  boiska )  "  z uchwałą  budŜetową  ,  gdzie ten
budynek został przeznaczony do sprzedaŜy . Wójt przedstawił swoją opinię odnośnie tej sprawy ,
przypominając  ,Ŝe w tej miejscowości jest  nowo wybudowana świetlica .
Komisja opiniując projekt uchwały przychyliła się do propozycji komisji gospodarki , aby    
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wykreślić z „Planu Odnowy Miejscowości Grabowo „ z rozdziału V priorytetu II pkt 1  poniewaŜ
jest  to sprzeczne z ustaleniami budŜetu na 2010  zgodnie z którym wymieniona nieruchomość

została przeznaczona do sprzedaŜy .      
-projekt uchwały Nr XXXIV/271/10  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady Gminy
Stargard  Szczeciński  z  dnia  29  grudnia  2009  roku  -komisja   zaopiniowała  projekt  uchwały
pozytywnie,  
- projekt uchwały Nr XXXIV/272/10 i Nr XXXIV/273/10  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia
konsultacji
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe odbyło się zebranie wiejskie i na prośbę mieszkańców powtórnie
występujemy z propozycją zmiany nazw , rozbudowując bardziej uzasadnienie .  
Komisja zaopiniowała w/w projekty uchwał pozytywnie .  
- projekt uchwały Nr XXXIV/274/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy
oraz sposobu jej poboru 
Wójt  Gminy  –  poinformował  ,Ŝe  zgodnie  z  zaleceniem  pokontrolnym  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej musi być podjęta  taka uchwała .
Sekretarz  Gminy  wyjaśniła  przepisy  związane  z  pojęciem  targowiska  i  wyrokiem  Trybunału
Konstytucyjnego  w tej sprawie.
Komisja dyskutowała nad tym , czy tylko sołtys moŜe być inkasentem , jak będzie się odbywał
pobór opłaty np.  na Targach w Barzkowicach  . 
Sekretarz Gminy poinformowała ,Ŝe zgodnie z przepisami ustawy , inkasentami mogą być nie tylko
sołtysi , ale teŜ inne osoby , które muszą być  wskazane przez  radę z imienia i nazwiska   . 
W załączniku do projektu uchwały  dokonano korekty poprzez wykreślenie sołtysa  Pana Józefa
Grzegorzewskiego- jako inkasenta  , poniewaŜ złoŜył rezygnację .
Komisja  zaopiniowała w/w projekt uchwały pozytywnie .    
- projekt  uchwały Nr XXXIV/275/10  w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego – komisja 
  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
-  projekt   uchwały  Nr  XXXIV/276/10   w  sprawie  zwołania  zebrania  wiejskiego  –  komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  informację  dotyczącą  działalności  Ośrodka
Administracyjnego Szkół za rok 2009 w tym informację odnośnie remontów i doposaŜania szkół
oraz wypłaconych  stypendiów w 2009 roku .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Radna Kornet Renata zapytała się o wysoki koszt związany z pracami remontowymi tj zwiększenie
natęŜenia oświetlenia w szkole w Koszewie  , gdzie  koszt wyniósł  10 tys zł. Następnie  odniosła
się do wykonanego zlecenia  sanepidu w szkole w Sownie , gdzie miały być doświetlone   tablice  
w klasach , usługa została wykonana , ale tablice dalej są nie doświetlone .
Zastępca Wójta  wyjaśnił  ,Ŝe koszty wykonanych  prac  są  róŜne w zaleŜności  od  zakresu prac.
Odnośnie Sowna to z protokołu pokontrolnego sanepidu wynikać będzie jak została wykonana ta
usługa .
Przewodnicząca komisji poruszyła temat dotyczący szafek w szkołach dla dzieci w klasach 1-3 na
pozostawianie   podręczników ,  iŜ  zostały  wykonane szafki  w  szkole  w Grzędzicach ,  a  co  z
pozostałymi szkołami , bo takie było rozporządzenie . 
Zastępca Wójta – wyjaśnił , Ŝe jedynie tam gdzie były środki to zostało wykonane , a nie wszędzie
były na to  środki i miejsce . W niektórych szkołach  są regały, które mogą do tego słuŜyć.
Komisja dyskutowała nad niewykorzystanymi stypendiami przez rodziców  , bo jak wyjaśniał wójt
rodzice są informowani o tym , kiedy i gdzie naleŜy składać wnioski o stypendia uczniowskie.
Komisja przyjęła opinię w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Socjalno-Porządkowa i  Oświaty  przyj ęła  informacj ę  oraz zwróciła  uwagę  ,Ŝe nie
wykorzystano przyznanych stypendiów w 2009 r. przez szesnastu wnioskodawców na kwotę 
5 392 zł .
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Ad.5
Radna Renata Kornet poruszyła temat rodzin mieszkających w   Rogowie pod nr 15 , gdzie dwie
rodziny mają być przeniesione do remontowanego  budynku w Poczerninie i tutaj zapytała , jak
daleko są prace  remontowe . 
Zastępca wójta wyjaśnił ,Ŝe prace są na ukończeniu .
Kolejno dyskutowano nad sytuacją mieszkaniową juŜ byłego sołtysa sołectwa Koszewo .
Następnie członkowie komisji poruszyli temat dnia tj. odśnieŜanie dróg powiatowych , gminnych i
dróg wewnętrznych . 
Radny Roman Klim zapytał , czy będą zatrudnione osoby wzorem lat ubiegłych do wykonywania
prac porządkowych na terenie gminy .
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe w ramach prac społecznie uŜytecznych będą złoŜone wnioski na 19 osób i
będą zatrudnione 3-4 osoby do koszenia .
Przewodnicząca komisji  zapytała ,  czy będzie składany wniosek na zagospodarowanie plaŜy w
Koszewie i Wierzchlądzie .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe nie ma w tym roku naboru na to zadanie i nie są zapisane środki w
budŜecie . 
Radny Roman Klim zapytał się o przetarg na sprzedaŜ budynku po starej bibliotece w Klępinie . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe nie ma jeszcze  wyceny tego budynku .
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała wszystkim za
udział i  zamknęła posiedzenie .

Protokołowała :                                                                            Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia :                                                                       Data podpisania :
2010.01.26                                                                                     2010. ….......................

          


